
اخبارخبر كوتاه
رییس فدراسیون تکواندو به نقل از پدر کیمیا علیزاده عنوان کرد:

سفر تفریحی کیمیا به اروپا

استعفای نمایشی! 

چرا كسی پاسخگو نیست؟ 

اعلام آخرین وضعیت انتخاب سرمربی تیم ملی

خبر  به  ایران  تکواندو  فدراسیون  رییس 
مهاجرت کیمیا علیزاده تکواندوکار تیم ملی به اروپا 

واکنش نشان داد.
عمومی  روابط  از  نقل  به  و  امتیاز  به گزارش 
رییس  پولادگر  سیدمحمد  تکواندو،  فدراسیون 
علت  از  اطلاعی  بی  ابراز  ضمن  تکواندو  فدراسیون 
تصمیم کیمیا علیزاده برای مهاجرت به اروپا، گفت: 
های  رسانه  شایعات  و  ها  جوسازی  برخی  برخلاف 
بیگانه، علیزاده نه تنها به مربی خود حتی به پدرش 
هم هدف از این سفر را  تفریح و استراحت عنوان کرده 
و جای شگفتی است که در شرایط حساس کنونی 
کشور، برخی رسانه های بیگانه با اهداف سیاسی به 

سفر این ملی پوش کشورمان پرداخته اند.
وی ادامه داد: طی این سالها کمیته المپیک، 
و  نهایت سعی  تکواندو  فدراسیون  و  ورزش  وزارت 
تلاش خود را در حمایت از علیزاده انجام داده اند 
و افتخارآفرینان ورزش کشور همواره مورد حمایت 
اما در  اند  بوده  همه جانبه مجموعه ورزش کشور 
عین حال بزرگترین و مهمترین حامی بانوی مدال 
قدرشناس  و  فهیم  مردم  ایران،  المپیک  تاریخ  آور 
رسانه  برخی  سوی  از  اینکه  اند.  بوده  کشورمان 
های بیگانه و فرصت طلب موضوعاتی از جمله بی 
خصوص  در  موارد  اینجور  و  محدودیت  و  توجهی 
ایشان مطرح می شود، کذب محض، غیرمنصفانه و 

دور از واقعیت است.
حداقل  تواند  نمی  هیچکس  گفت:  پولادگر 

در رابطه با خانم علیزاده مدعی شود که به او بی 
مهری یا بی توجهی شده چون شرایط او در ایران 
به  مسئولان  اینکه  از  بیش  که  است  ای  گونه  به 
همیشگی  حمایت  و  محبت  مورد  کنند  توجه  او 
بیماری  دلیل  به  که  زمانی  حتی  قراردارد  مردم 
مردم  اقشار  ازدحام  بود  بستری  بیمارستان  در 
که  بود  حدی  به  او  از  عیادت  برای  مسئولان  و 
بیماران دچار مشکل  و سایر  بیمارستان  مسئولان 
صدای  با  افراد  بعضی  شدن  صدا  هم  بودند.  شده 
بی  اینکه  از  قبل  ایشان  به  توجهی  کم  در  بیگانه 

انصافی نسبت به مسئولان ورزش کشور باشد ظلم 
فاحش در حق مردم و نظام اسلامی است در مقابل 
این همه محبت و قدرشناسی چگونه میتوان مدعی 

بی توجهی شد.
ملی  تیم  لباس  پوشیدن  معتقدم  افزود:   وی 
و  است  مباهات  و  فخر  مایه  ورزشکاری  هر  برای 
از  باید  مهم  این  به  رسیدن  برای  ورزشکاران 
است  مقدس  ملی  تیم  لباس  بگذارند.  مایه  جان 
جهانی  مسابقات  در  کشور  برای  افتخارآفرینی  و 
در  کشورمان  عزیز  پرچم  برافراشتن  و  المپیک  و 

نبرد  میادین  در  رشادت  و  مبارزه  از  کمتر  جهان 
نیست. مردم خوب و قدرشناس کشورمان هیچگاه 
افتخارآفرینان خود را در هیچ میدانی فراموش نمی 
بودیم  شاهد  آنها هستند،  قدردان  همواره  و  کنند 
در همین هفته چگونه سردار دلیر وطن و ولایت 
شهید سپهبد حاج قاسم سلیمانی را تکریم کردند 
و همین از مردم ما ملتی بین ظیر و نمونه در جهان 

ساخته است.
رییس فدراسیون تکواندو اظهار کرد: علیزاده 
مسابقات  در  ما  ترکیبی  تیم  جزو  پیش  ماه  سه 
به  موفق  که  تیمی  بود،  المپیک  سهمیه  کسب 
کسب سهمیه شدند و قرار است در المپیک توکیو 
گروه  در  هنوز  این  بر  علاوه  باشند.  داشته  حضور 
ای شرکت  قاره  بانوان در مسابقات کسب سهمیه 
نکرده ایم و این رقابت ها فروردین ماه سال آینده 
لزومی  بنابرین   شود،  برگزار  است  قرار  چین  در 

ندارد ورزشکار با این شرایط به کشور دیگر برود.
پوش  ملی  هر  برای  گفت:  پایان  در  پولادگر 
بیت  بودجه  از  تومان  میلیاردها  قهرمانی  درمسیر 
المال هزینه می شود و وظیفه ماست که در تمامی 
لحظات چه در دوران آماده سازی و تمرینات و چه 
در هنگام مسابقات ملی پوشان خود را کاملا رصد 
کرده و شرایط روحی و جسمی آنها را پایش کنیم. 
تکواندو  برای مسئولان وزارت ورزش و فدراسیون 
و  جسم  سلامت  و  روانی  و  روحی  آرامش  همواره 

جان ورزشکاران اهمیت ویژه ای داشته است.

سعید سرفرازیان 
عملکرد  به  نسبت  استقلال  هواداران  اعتراض 
موضوع  یک  به  باشگاه  این  مدیره ی  هیئت  اعضای 
درخواست  است.  شده  تبدیل  روزمره  و  همیشگی 
به  ره  افراد  این  برکناری  و  استعفا  برای  هواداران 
نبرده و متاسفانه مشکلات آبی پوشان روز به  جایی 
ناگفته نماند  البته  روز هم بیشتر و بیشتر می شود. 
اعضای هیئت مدیره ی استقلال بارها و بارها استعفا 
داده اند اما به دلیل عملکرد درخشانشان وزیر ورزش 
با استعفای آن ها موافقت نمی کند و اصرار دارد این 
افراد با مدیریت قوی خود در خدمت استقلال باشند،

 گویا این نوع استعفا دادن و مخالفت با آن به 
یک تاکتیک جدید برای فرافکنی و فرار از پاسخگویی 
باز یکی  به هواداران استقلال تبدیل شده چون هر 
از اعضای هیئت مدیره ی استقلال با سوال رسانه ها 
روبرو می شود در پاسخ می گوید بنده  استعفا داده ام 
و منتظر جواب به درخواستم می باشم بهتر است از 
سایر اعضا سوال کنید، اما در میان ناباوری در زمان 
تشکیل جلسات هئیت مدیره همه ی آن ها در جلسه 
شرکت می کنند و در تصمیمات باشگاه دخیل هستند. 
می خواهیم شما را با این جمع عجیب و جالب توجه تا 

حدودی آشنا کنیم. 
  امیر حسین فتحی

پیش  چندی  تا  که  فتحی  امیرحسین    
مدیرعامل استقلال بودند و گویا هم چنان عضو پر 
با مخالفت شدیدی که  نفوذ هئیت مدیره هستند 
و  داد  استعفا  مدیرعاملی  از  داشتند  او  با  هواداران 
وزیر ورزش هم با آن موافقت کرد البته پس چندین 
مقابل  در  استقلال  هواداران  اعتراض آمیز  تجمع 
باشگاه و وزارت ورزش، با وجود اینکه فتحی دیگر 
مدیرعامل استقلال نیستند اما هم چنان در هیئت 

مدیره   حضور دارند و به نوعی تصمیم گیرنده اصلی 
در فعل و انفعالات این روزهای استقلال می باشند 
هواداران استقلال معتقدند عدم برکناری فتحی از 
استقلال دهن کجی وزیر ورزش به خواسته ی آن ها 
بوده چون آن ها خواستار برکناری فتحی به صورت 
منصفانه  بخواهیم  اگر  بوده اند،  استقلال  از  رسمی 
به این موضوع بپردازیم بی تردید حق با هواداران 
استقلال می باشد مدیری که با عملکرد ضعیف خود 
شده  استقلال  در  فراوانی  مشکلات  ایجاد  سبب 
هیئت  اعضای  جمع  در  حضور  صلاحیت  چگونه 
مدیره را دارد او که در اجرای مصوبات هیئت مدیره 
به عنوان مدیرعامل ناتوان بود حالا با عضویت در 
را  باشگاه  امور  اداره ی  راهبرد  باید  مدیره  هئیت 
و  اتفاق مضحک  یک  موضوع  این  آیا  کند،  تعیین 

خنده دار نیست؟
 اسماعیل خلیل زاده

باشگاه  سرپرستی  در  فتحی  جانشین   
از بخت بد استقلال  استقلال یک هتل دار است و 
هم  ورزش  وزیر  جناب  گلستان  و  گرمابه  رفیق 
رادیو  و  تلویزیون  با  ایشان  مصاحبه های  می باشد 
شرح  تا  دارد  کمدی  استنداپ  به  شباهت  بیشتر 
حتی  ایشان  استقلال،  در  عملکردش  و  برنامه ها 
نگرفته  یاد  درستی  به  را  باشگاه  سابق  مربی  اسم 
بود که استراماچونی با استقلال قطع همکاری کرد. 
مقدمات  مصاحبه  یک  با  وقتی  نادر  اتفاق  یک  در 
سوی  از  کرد  فراهم  را  استراماچونی  قرارداد  فسخ 
هئیت مدیره ی باشگاه به عنوان نماینده ی استقلال 
اما  رفت،  ترکیه  به  استراماچونی  با  مذاکره  برای 
کند.  مذاکره  او  با  نشد  راضی  هرگز  استراماچونی 
حالا هم با انتخاب و انتصاب برخی از افراد درصدد 
خود  مدیرعاملی  جایگاه  به  بخشیدن  استحکام 

می باشد از نکات جالب توجه ایشان برخلاف سایر 
استعفا  به  چندانی  علاقه ی  مدیره  هیئت  اعضای 

دادن ندارد. 
کامران منزوی 

  کامران منزوی که روزگاری در گرد هم آوردن 
ستاره ها در استقلال نقشی تعیین کننده داشت و از 
او به عنوان صیاد ستاره های فوتبال ایران نام برده 
می شد از روزی که به عنوان یکی از اعضای هیئت 
مدیره ی استقلال انتخاب شده  تاکنون بالغ بر هزار 
پیش  سال  دو  ورزش  وزیر  که  کرده  تعریف  دفعه 
لیگ  از  استقلال  از حذف شدن  خود  تلاشهای  با 
که  منزوی  کامران  کرد.  جلوگیری  آسیا  قهرمانان 
مالی هم سررشته دارد هرگز  اقتصاد و مسائل  در 
ظاهر  قبل  سال های  منزوی  قامت  در  نشد  موفق 
شود حتی با اظهار نظرها و اقدامات مشکوک باعث 
شده تا هواداران به شدت از او دلخور باشند. انتخاب 
عنوان  به  زاده  خلیل  اسماعیل  سوی  از  ایشان 
انتقالات  و  نقل  کمیته ی  در  تام الاختیار  نماینده 
هواداران  منفی  واکنش های  با  استقلال  زمستانی 
و پیشکسوتان استقلال روبرو شد. ایشان هم برای 

استعفا دادن ید طولایی دارند. 
میرشاد ماجدی 

میرشاد ماجدی تحصیل کرده است و به نوعی 
مدیریت فوتبال خوانده است اما هرگز نتوانسته در 
نشان   خودی  موفق  مدیر  یک  عنوان  به  استقلال 
دهد و از تجربه و دانش خود استفاده نماید البته 
به عنوان یک پیشکسوت استقلالی هم نقش مهمی 
دل  او  از  هواداران  و  است  نکرده  ایفا  آبی ها  برای 
خوشی ندارند، گویا ایشان علاقه ی زیادی به والتر 
زنگا دارد ابتدای فصل و همین چند وقت پیش که 
استراماچونی از استقلال جدا شد تلاش های زیادی 

انجام داد تا سنگربان پیشین لاجوردی پوشان را به 
عنوان سرمربی به استقلال بیاورد و هر بار

می شود  روبرو  هواداران  اعتراض  با  که  هم   
استعفا می دهد ولی استعفای او با مخالفت شدیدی 
از سوی وزیر ورزش و رئیس هئیت مدیره ی باشگاه 

مواجه می گردد. علی فتح الله زاده خویی
 حاجی فتح الله زاده مدیر محبوب آبی پوشان 
مدیره ی  هیئت  در  به یک عضو خنثی  دیگر  حالا 
استقلال تبدیل شده است او حتی توان ترقه بازی 
فتح الله زاده  بمب افکنی،  به  برسد  چه  تا  ندارد  هم 
مدیره ی  هیئت  اعضای  به  استراماچونی  بلبشو  در 
استقلال اضافه شد و گویا به او گفته شده بود به 
زودی مدیرعامل می شوید، اما در عمل اتفاقات به 
سمتی رفت که فتح الله زاده در کار انجام شده قرار 
طرفدارانش  و  هواداران  از  بسیاری  او حتی  گرفت 
را به خاطر همکاری با سلطانی فر از دست داده و 
مطمئناً هواداران استقلال به آسانی این موضوع را 
فراموش نخواهند کرد. آن چه بیان شد واقیعتی تلخ 
استقلال  به  که  افرادی  است.  استقلال  مدیران  از 
آمده اند تا باری از دوش این تیم پرافتخار و پرهوادار 
به  کارنابلدی  و  کاری  ندانم  با  عملًا  اما  بردارند  را 
تبدیل  استقلال  برای  بزرگی  چالش  و  معضل 
شده اند آیا وزارت ورزش نمی تواند از افراد موجه تر 
و با صلاحیت بیشتر در مدیریت استقلال استفاده 
کند؟ آیا واقعاً ساز و کار وزیر ورزش برای اعتلای 
نام استقلال به عنوان یکی از تیم های شناخته شده 
در قاره ی کهن این دیدگاه و نگرش است؟ جناب 
خوششان  چه  و  بیاید  خوششان  چه  ورزش  وزیر 
ایشان است  با  اتفاقات  این  نیاید مسئولیت تمامی 
و  عمومی  افکار  پاسخ گوی  زمینه  این  در  باید  و 

رسانه ها باشند.

سرمربی  انتخاب  وضعیت  آخرین  فوتبال  فدراسیون  سخنگوی 
تیم ملی فوتبال را تشریح و اعلام کرد ظرف 8 یا 9 روز آینده و با 

جمع بندی نهایی سرمربی جدید تیم ملی اعلام خواهد دشد.
تیم  انتخاب سرمربی  آخرین وضعیت  درباره  علوی  مهدی  امیر 
ملی فوتبال، گفت: در جلسات هیات رئیسه فدراسیون فوتبال بحث 
گزارش کمیته فنی درباره سرمربی تیم ملی به استحضار اعضا رسید. 
در این موارد مدیریت اقتضایی هم در هیات رئیسه بررسی می شود. 
ان شاءالله ظرف 8 یا 9 روز آینده جمع بندی خواهیم داشت و تیم 
و  عراق  و سپس  کامبوج  و  با هنگ کنگ  بازی  برای  را  کارش  ملی 

بحرین آغاز می کند.
وی در پاسخ به این سئوال که آیا سرمربی تیم ملی توسط هیات 
رئیسه انتخاب می شود؟ انتخاب سرمربی ابتدا در کمیته های تخصصی 

بررسی و سپس نتایجش به هیات رئیسه ارسال می شود.
سخنگوی فدراسیون فوتبال در خصوص مطرح شدن نام یحیی 
گل محمدی، علی دایی و امیر قلعه نویی برای تیم ملی فوتبال، یادآور 
شد: این اسامی سرمایه های فوتبال کشورمان هستند و باید از آن ها 

را  فوتبال  از  جدیدی  نسل  محمدی  گل  یحیی  کنیم.  یاد  احترام  با 
به نمایش می گذارد. امیر قلعه نویی پرافتخارترین مربی باشگاهی ما 
است. علی دایی اسطوره فوتبال کشورمان است. اجازه بدهید اسمی را 
مطرح نکنیم. این جلسات ادامه دارد. روز گذشته هم نشست هایی بود.
کرده  اعلام  گفتگویی  در  ایوانکوویچ  برانکو  اینکه  درباره  علوی 
حذف  ایران  فوتبال  ملی  تیم  هدایت  گزینه های  میان  از  نامش  که 
شده است، یادآور شد: گفتگوی برانکو را دیدم که گفته بود مذاکرات 
خارجی  گزینه های  و  داخلی  گزینه های  میان  از  است.  شده  متوقف 

بهترین تصمیم گرفته می شود.
به  فوتبال  فدراسیون  چرخش  که  سئوال  این  به  پاسخ  در  وی 
سمت مربیان داخلی به خاطر مسائل اقتصادی است یا راهبردی؟ گفت: 
اردیبهشت ماه بود که زلاتکو کرانچار سرمربی تیم امید کنار رفت که یکی 
از مباحثش تامین منابع مالی بود. بعد از آن بود که شرایط ادامه کار برای 
دیگر مربیان خارجی فراهم نشد. مدیریت اقتضایی و سنجش شرایط فعلی 
یکی از مهمترین مواردی است که در تصمیمات موثر است. وقتی مربی 
خارجی حقش را می خواهد و قراردادش را فسخ می کند، مشکل افزایش 

می یابد. به عنوان یک راهبرد نه، اما فدراسیون همواره بر استفاده از دانش 
روز مربیان خارجی تاکید دارد. آرسن ونگر سرمربی سابق آرسنال و رئیس 
توسعه فوتبال فیفا برای برگزاری یک دوره پیشرفته مربیگری به ایران 
دعوت شده است، ولی شرایط انتخاب سرمربی تیم ملی هم در این موضوع 

دخیل است و باید جزئیاتش بررسی شود.

باور غلط؛ تعطیلات تیم ملی بدون سرمربی
فرشاد کاس نژاد

تصور فدراسیون فوتبال این است که برای 
زیادی  فرصت  هنوز  ملی  تیم  سرمربی  انتخاب 
دارد و لازم نیست عجله کند. فدراسیون خیال 
می کند مربی تیم ملی اگر چند هفته قبل از بازی 
ایران در دور برگشت مسیر جام جهانی انتخاب 
پرداخت  برای  کمتری  هزینه  بسا  چه  شود، 
و  می گذارد  فدراسیون  دست  روی  دستمزد 

حاشیه های انتخاب نیز کمتر خواهد بود.
هنگ کنگ  مقابل  فروردین   ۷ باید  ایران 
بازی کند، ۱۲ فروردین مقابل کامبوج و سپس 
در ۱۵ و ۲۰ خرداد بازی های سخت تری را مقابل 
بحرین و عراق برگزار می کند. ساده انگاری بزرگی 
است اگر تصور کنیم تا فروردین فرصت زیادی 
داریم و می توانیم بعدها درباره سرمربی تیم ملی 
تصمیم بگیریم. تیم ملی در تمام ماه های اخیر 
و  به سرمربی  فنی سپری شده،  کادر  بدون  که 

همکارانش نیاز داشت.
مربیگری در تیم های ملی فقط مربیگری در 
اردوهای پیش از بازی ها و روی نیمکت در روز 
بزرگ  به جریانی  تیم ملی  بلکه  نیست،  مسابقه 
تولید  را  جریان  آن  تیم  مربیان  که  دارد  نیاز 
یعنی  ندارد،  سرمربی  وقتی  ملی  تیم  می کنند. 
را  مسیرش  و  را  آینده اش  یعنی  ندارد،  برنامه 
نمی شناسد، یعنی بازیکنان را زیر نظر نمی گیرد، 
یعنی بررسی حریفان فراموش شده است و یعنی 
باشگاه ها  و  بازیکنان  بین  لازم  رابطه های  تمام 
این می تواند یک بحران  تیم ملی قطع است.  و 

بزرگ برای تیم ملی باشد.
سرمربی تیم ملی به گفته محمود اسلامیان 
برای  اتفاقاتی که  به  با توجه  بود.  ایرانی خواهد 
گابریل  و  استراماچونی  آندره آ  ویلموتس،  مارک 
که  بود  پیش بینی  قابل  داده،  رخ  کالدرون 
سرمربی  انتخاب  سمت  به  فوتبال  فدراسیون 
مثل  گزینه ای  انتخاب  حتی  می رود.  ایرانی 
چون  نیست،  ممکن  انگار  نیز  ایوانکوویچ  برانکو 
دارد  پرسپولیس  باشگاه  از  بسیاری  مطالبات  او 
و پرسپولیس همین روزها در پرداخت مطالبات 
دادن  دست  از  حال  در  و  وامانده  کالدرون 
سرمربی اش است، بنابراین امکانی برای پرداخت 

مطالبات برانکو ندارد.
سرمربی ایرانی برای تیم ملی اما باید زودتر 
باشد.  داشته  کار  برای  فرصت  تا  شود،  انتخاب 
مربیان ایرانی نه شناختی از حریفان دارند و نه به 
آسانی می توانند اطلاعات حریفان را ذخیره کنند 
سرمربی  ندارند.  تبحری  کارها  این  در  اغلب  و 
ایرانی تیم ملی هر کس که باشد، فرصت بسیاری 
لازم دارد تا هم به انتخاب بازیکنانش فکر کند 
و هم به اردوهای لازم و شناخت حریفان. اینها 
مسیر  این  در  اشتباه  و  نیست  ساده ای  امور 
ایران را از صعود به جام جهانی بازمی دارد. تیم 
و  گرفته  قرار  خطرناک  موقعیتی  در  ایران  ملی 
نیاز  برگشت  دور  در  پی  در  پی  پیروزی های  به 
دارد. دست کم گرفتن حریفانی مثل هنگ کنگ 
و کامبوج هم خطرناک است و با بحرین و عراق 

حکایتی سخت را پیش رو داریم.
در  که  مدت هاست  فوتبال  فدراسیون 
تصمیم گیری درباره سرمربی تیم ملی تعلل کرده 
توضیحی  نه  ویلموتس  مارک  جدایی  از  بعد  و 
خسارت های  و  جدایی  این  چگونگی  درباره 
مالی این جدایی شنیده ایم و نه توضیحی دقیق 
که  تاج  مهدی  جدید.  سرمربی  انتخاب  درباره 
اسلامیان  و  رفته  فدراسیون  از  استعفایش  با 
به خبرنگاران گفت  کوتاه  عبارت  با چند  دیروز 
این  با  اما  است  ایرانی  ملی  تیم  سرمربی  که 
عبارت های کوتاه و کد دادن به خبرنگاران برای 
و  نمی افتد  راه  ملی  تیم  کار  بازتاب ها،  دریافت 
سرمربی  بدون  ملی  تیم  نمی شوند.  باز  گره ها 
روزها را می گذراند، در حالی که در تمام روزهای 
گذشته - از روز جدایی ویلموتس تا امروز- تیم 
ملی سرمربی می خواست. این باور که تیم ملی 
نمی خواهد،  مربی  ملی  بازی های  تعطیلات  در 
تیمی  برای  بخصوص  است،  بزرگ  اشتباه  یک 
حذف  تا  که  جهانی  جام  مسیر  در  ایران  مثل 
فاصله چندانی ندارد و فقط با برنامه ریزی دقیق 

شانس صعود خواهد داشت.

مراسم تشییع پیکر پیشکسوت پرسپولیس 
برگزار شد

باقری پیشکسوت  مراسم تشییع پیکر نادر 
پرسپولیس صبح دیروز برگزار شد.

مراسم تشییع پیکر زنده یاد نادر باقری صبح 
دیروز جمعه با حضور پیشکسوتان فوتبال ایران و 
پرسپولیس، مقامات ورزش و فوتبال و مدیرعامل 
و مسئولان باشگاه پرسپولیس از مقابل منزل او 
در هشتگرد تشییع شد.  در این مراسم، که تعداد 
زیادی از قدیمی ها حضور داشتند، محمد حسن 
انصاریفرد مدیرعامل باشگاه به اتفاق علی پروین، 
محمد پنجعلی و افشین پیروانی هم از حاضران 

در این مراسم بودند.
محمود  عبدی،  حسین  خوردبین،  محمود 
رضا جباری،  خوراکچی، جمشید شاه محمدی، 
اسماعیل  رافت،  پایان  خانمحمدی،  حسن 
کوروش  کلهر،  محمود  عرب،  مهدی  حلالی، 
مدیر  اصغر  یوسفی،  اکبر  منش،  رضایی  برمک، 
روستا، گل محمدی، مدیر کل ورزش و جوانان 
تهران، محمد حسین نژاد فلاح و بسیاری دیگر 
این  در  حاضران  دیگر  از  فوتبال  های  چهره  از 

مراسم بودند.
از  پرسپولیس،  و  فوتبال  اهالی  از  تعدادی 
جمله احمدرضا عابدزاده، حمید درخشان، محمد 
و  طاهرزاده  بهنام  زاده،  داداش  بهزاد  خاکپور، 
خاکسپاری  مراسم  در  هم  مهدوی  محمدرضا 

حضور پیدا کردند.
پیکر پیشکسوت فوتبال ایران و پرسپولیس 
از مقابل منزل او به سمت بهشت سکینه تشییع 

شد تا در آن جا آرام بگیرد.
همچنین مراسم ختم آن مرحوم روز یکشنبه 
صاحب  مسجد  در  تا ۱۶  ساعت ۱۴  از  دی   ۲۲
الزمان )عج( واقع در شهرک ولیعصر )عج( هشتگرد 
و مراسم شب هفت از ساعت ۱۳ و ۳۰ دقیقه تا ۱۵ 
روز چهارشنبه ۲۵ دی در مسجد نور واقع در میدان 

فاطمی تهران برقرار خواهد شد.

محمدحسن؛ معلم انشا!
بهروز رسایلی

 شرایط پرسپولیس ابدا خوب نیست و مسلما 
مهم ترین کسی که باید این وضعیت را تغییر بدهد، 
مدت  در  همه،  این  با  است.  مدیرعامل  شخص 
زمانی که انصاری فرد در این سمت مشغول به کار 
اوضاع  بهبود  برای  اقدام مثبت عملی  بوده، هنوز 
از او دیده نشده؛ تا جایی که شاید بتوان مدیریت 
وعده های  دادن  در  خلاصه  به طور  را  انصاری فرد 
بی پایان در مورد مشکلات  و شکایت های  بی ثمر 
مالی خلاصه کرد. او مرتب در حال بازی با کلمات 
و ارائه نطق های جذاب است، اما در فاز اجرایی چیز 

دندان گیری از آقای مدیرعامل نمی بینیم.
 آیا نمی دانستی کجا می آیی؟

شکایت های  با  مواجهه  در  که  سؤالی  اولین 
ذهن  به  مالی  اوضاع  از  انصاری فرد  همیشگی 
متبادر می شود، این است که آیا او پیش از حضور 
در پرسپولیس، نمی دانست این تیم چه شرایطی 
زدن  از  قبل  ورزش  وزارت  می شود  گفته  دارد؟ 
حکم محمدحسن، تمام این مسائل را با او در میان 
گذاشته، اما حتی در غیر این صورت هم عالم و آدم 
می دانند پرسپولیس چه مشکلاتی دارد. مخصوصا 
وقتی کسی قرار است مسئولیت ارشد اجرایی در 
چنین باشگاهی بگیرد، باید سیر تا پیاز مسائل را 
ناچار نشود هر 8 ساعت یک بار  بعدا  تا  مرور کند 
مصاحبه »دردمندانه« انجام بدهد. انصاری فرد قرار 
بود برای پرسپولیس پول بیاورد که ظاهرا نتوانسته 
این کار را بکند. او برخلاف اعلام های مکرر، قسط 
دوم دستمزد کالدرون را نداده و حتی ظاهرا هنوز 
قسط اول این مربی هم کامل نشده است. پرونده 
برانکو باقی مانده؛ مصالحه ای در کار نیست و گفته 
می شود او اسفندماه از فیفا علیه سرخپوشان حکم 
خواهد گرفت. مطالبات بازیکنان هم همچنان روی 
زمین است؛ مخصوصا بشار رسن و رادوشوویچ که 

می توانند یکطرفه فسخ کنند.
   هیأت مدیره؛ هدیه خدا!

تقریبا همه مردم ایران در جریان شکاف عمیق 
بین مدیرعامل و هیأت مدیره پرسپولیس هستند؛ 
همه، غیر از وزیر ورزش که به آنها حکم داده! اینکه 
از انصاری فرد انتقاد می کنیم مطلقا به معنای تأیید 
و  نبی  امثال  نیست، چرا که  ناکارآمد  هیأت مدیره 
رغبتی و ایرج عرب هم امتحان خوبی در پرسپولیس 
پس نداده اند و گذشته از ماجرای جدایی برانکو، 
بوده  بحث  محل  اخیر  روزهای  در  آنها  بی اثری 
است. با وجود این، به نظر می رسد این هیأت مدیره 
نامحبوب، بزرگ ترین هدیه خداوند به انصاری فرد 
تمام  می توانند  هم اکنون  او  حامیان  چرا که  بوده، 
بیندازند؛  گروه  همین  گردن  را  کم وکاستی ها 
پرسپولیس هم  باشگاه  راه پله های  اگر  الان  یعنی 
و  است  هیأت مدیره  گردن  گناهش  باشد،  کثیف 
داغ شدن  ندارد.  نقشی  کوچک ترین  محمدحسن 
تنهاست«  »انصاری فرد  مثل  هشتگ هایی  مکرر 

به خوبی این فضا را نشان می دهد.
  او واقعا قدرتی ندارد؟

در  قدرت  معادلات  می شود  شنیده  مکرر 
محمدحسن  که  است  طوری  پرسپولیس  باشگاه 
انصاری فرد قدرت چندانی ندارد و عملا نمی تواند 
کاری از پیش ببرد. این در حالی است که قرارداد 
با اسپانسر جدید را خود محمدحسن بست، پول 
جونیور را او داد و قراردادش را فسخ کرد، سرپرست 
تیم را تغییر داد که این موضوع محل تنش شد 
و البته مهرداد میناوند و سپهر حیدری را هم در 
باشگاه پرسپولیس مشغول کرد؛ پیشکسوتانی که 
از قضا هر دو در ابتدای فصل شدیدا منتقد گابریل 
کالدرون بودند! سؤال این است که اگر مدیرعامل 
قدرت ندارد، چطور این کارها را کرده و اگر قدرت 
محقق کردن  و  اوضاع  بهبود  مسیر  در  چرا  دارد، 

برخی شروط مدنظر کالدرون گام بر نمی دارد؟

سالاری: نورشرق، رایکا را به لیگ ۲ بفرستد!
وکیل رایکا به من می خندد؛

مسؤولان  می گوید  نفت  صنعت  دروازه بان 
به  فوتبال  فدراسیون  وضعیت  تعیین  کمیته 

شکایت او توجهی ندارند.
 ناصر سالاری با اشاره به عدم رسیدگی به 
اظهار کرد: من  بابل  رایکا  باشگاه  از  شکایت اش 
دو سال قبل در خونه به خونه حضور داشتم و از 
جانم برای این تیم مایه گذاشتم. حتی در آخرین 
که  آمد  پیش  من  برای  مشکلی  فصل  مسابقه 
بخاطر فراموشی، یک ماه در بیمارستان بستری 

شدم، اما هنوز مطالباتم را پرداخت نکرده اند.
عملکردم  درباره  نمی خواهم  داد:  ادامه  او 
و اینکه چقدر برای خونه به خونه تلاش کردم، 
صحبت کنم ولی وضعیتی که برای من به وجود 
آن  پایان  است.  بی اخلاقی  و  بی انصافی  آوردند، 
بود،  باشگاه  مالک  که  حسن زاده  آقای  فصل 
پول ما را نداد و من مجبور به طرح شکایت در 
یادآور  نفت  صنعت  دروازه بان  شدم.  فدراسیون 
به  خونه  از  مطالباتم  دریافت  عدم  بخاطر  شد: 
به  واریز پول  با  بابل فعلی،  رایکا  یا همان  خونه 
حساب فدراسیون فوتبال شکایتم را اعلام کردم 
و حتی رای قطعی کمیته تعیین وضعیت را برای 
پرداخت پولم گرفتم، اما این کمیته اقدامی که 
باشگاه رایکا را برای پرداخت تحریک کند، انجام 
شکایتم،  بخاطر  کرد:  تاکید  نمی دهد.سالاری 
فدراسیون اجازه فعالیت نقل و انتقالاتی به رایکا 
بابل را نداده بود، اما حالا می بینیم خیلی راحت 
این باشگاه بازیکن و مهم تر سرمربی می گیرد و 
وقتی هم به وکیل باشگاه رایکا زنگ می زنیم، به 
قانونی  چه  این  می کند.  تمسخر  و  می خندد  ما 
است که وقتی بازیکن حتی رای شکایت کمیته 
تعیین وضعیت را گرفته، اقدامی انجام نمی شود؟
این  که  شاکی  همه  این  با  شد:  یادآور  او 
باشگاه دارد، آقای نظرمحمدی چطور روی نیمکت 
قانونی  فدراسیون  آیین نامه  در  رایکا می نشیند؟؛ 
وجود دارد که در این شرایط می توانید کسر امتیاز 
بفرستید؛  پایین تر  دسته  یک  به  را  تیم  و  کنید 
با  از آقای نورشرق می خواهیم این کار را  ما نیز 
باشگاه رایکا انجام دهد. مدارا بس است. خواهش 
می کنم دیگر اجازه بازی به این تیم را ندهید. ما 
می خواهیم ۶ امتیاز از رایکا کم کنند یا به یک 
دسته پایین تر بفرستند. کارت آقای نظرمحمدی 
به عنوان سرمربی چرا باید صادر بشود، وقتی این 

همه شاکی از تیم رایکا وجود دارد.

علیرغم وضعیت مبهم نقل وانتقالات و بازگشت سرمربی

انصاری فرد: نگران كالدرون و بازیکن جدید نباشید
اینبار  مدیرعامل پرسپولیس در ادامه سریال مصاحبه های خود 
وعده داد که دو مشکل بزرگ در خصوص بازگشت کالدرون و نگرانی 
درباره نقل و انتقالات بی دلیل است و او به زودی اخبار مثبتی در 

اینباره خواهد داشت.
 در شرایط آغاز تمرینات آماده سازی سرخپوشان و برهم خوردن 
اردوی این تیم، همه هواداران نگران غیبت سرمربی آرژانتینی هستند 
جذب  به  موفق  مدعیان  دیگر  برخلاف  لحظه  این  تا  نیز  باشگاه  و 
این  در  مشکلی  که  شد  مدعی  دیگر  بار  انصاریفرد  نشده،  بازیکنی 
زمینه وجود ندارد و با توجه به پالس مثبتی که از کالدرون گرفته این 
موضوع حل خواهد شد و در فاصله چهار روز به پایان نقل و انتقالات 

نیز او بازیکنان مدنظر کادرفنی را جذب خواهد کرد.
شجاعت بیان اشتباهاتم را دارم

انصاری فرد در این خصوص به سایت رسمی باشگاه پرسپولیس 
دانم   دارد.می  قرار  ای  ویژه  و  خاص  شرایط  در  پرسپولیس  گفت: 
هواداران  از مشخص نشدن وضعیت سرمربی تیم،عدم جذب بازیکن 
و سکوت باشگاه در قبال  بسیاری از مسایل که دغدغه انها است کلافه 
از  صمیمانه  وظیفه  حسب  وضعیت  این   بروز  هستند.بخاطر  و  نگران  
و   معرفت  با  هواداران  داریم این  دوست  کنم.ما  می  عذرخواهی  انها 
این سه موضوع  باشند. درباره  دوست داشتنی همیشه شاد و راضی 
نیز توضیحاتی می دهم و از انها درخواست دارم پیش داوری نکنند 
باشد  داشته  وجود  بنده  طرف  از  قصوری  اگر  باشند  داشته  و ایمان 

شجاعت بیان ان را دارم.
منتظر تصمیم نهایی کالدرون هستیم

وی همچنین با اشاره به وضعیت گابریل کالدرون گفت: هدف و 
رویکرد مجموعه باشگاه بازگشت آقای کالدرون بوده است. خوشبختانه 
ما پیام های مثبتی را دریافت کردیم و به همین دلیل  شب گذشته 
فورا جلسه ای با حضور نماینده اقای کالدرون برگزار شد. در پی این 
جلسه و پیرو موارد مطرح شده، نامه ای شب گذشته از سوی بنده و 
هیات مدیره برای آقای کالدرون ارسال شد و فعل و انفعالات جدیدی 
رخ داده و در مجموع باید یگویم  منتظر تصمیم نهایی ایشان هستیم. 
کالدرون    اقای  نهایی  تصمیم   آتی،  ساعت   ۲۴ طی  که  امیدواریم  ما 
بازگشت به پرسپولیس باشد و ایشان به کارشان در تیم، ادامه دهند.

نگران نیستیم؛ تیم تقویت می شود
عنوان  نیز  مدنظر  بازیکنان  درباره جذب  پرسپولیس  مدیرعامل 
کرد: طبق درخواست کادر فنی قرار بود بین دو تا سه بازیکن جدید 
به تیم اضافه شوند.می دانم هواداران  بشدت ناراحت و نگران هستند.
ما موفق به جذب بازیکنان ایرانی مدنظر سرمربی نشدیم. دو باشگاه 
در خطر سقوط و یک تیم مدعی کسب سهمیه با انتقال بازیکنان خود 
موافقت نکردند چرا که خود سخت به انها نیاز داشتند. ما رایزنی های 
متعددی در این مورد داشتیم و می دانیم که این باشگاهها  با انتقال 
این نفرات که مدنظر دیگر تیم ها از جمله تیم های مدعی بودند نیز 
مخالفت کرده اند. با این وجود باید بگویم که به رغم فرصت محدود 

نگران  بابت  این  از  و  کنیم  تقویت  را  تیم  توانیم  می  ما  مانده  باقی 
تقویت  امکان  بنابراین  و  نیستیم و گزینه هایی در دسترس هستند 

تیم وجود دارد.
مصلحت پرسپولیس بر هرچیزی ارجح است

محمدحسن انصاری فرد همچنین گفت: از هواداران درخواست 
داریم بخاطر موفقیت تیم و حفظ ارامش تیم  به حواشی و شایعات 
توجه ای نداشته باشند و ایمان داشته باشند که ما در نهایت صداقت 
عزیز  هواداران  کنیم.  را درک می  انتظارات شان  و  ها  تمامی دغدغه 
بدانند برای بنده مصلحت پرسپولیس ارجح بر هر چیزی است و بر 
اساس ان تصمیم می گیرم و بر همین اساس هم اظهار نظر خواهم  
کرد. قطعا دیده اید هر زمان مصلحت پرسپولیس دفاع از حق ان بوده 
سکوت نکرده ام و هر زمان نیاز به سکوت برای پشیبرد امور بوده هم 
داوری  پیش  دارم  انها درخواست  از  دلیل  به  همین  ام.  نزده  حرف 
نکرده و به رغم این وضعیت که نگران شان کرده ارامش خود را حفظ 

کنند.
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